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4. Lasteaia töökorralduslikud muudatused järgmisel õppeaastal 

5. Eeldatavad rühmade koosseisud järgmisel õppeaastal 
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1. Tervitus. 

 

SÕNA VÕTTIS: Raili Ilves - Juhatas sisse hoolekogu koosoleku ning tutvustas päevakorras olevaid 

teemasid. 

 

OTSUSTATI: Võeti teadmiseks 
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2.  Oru Lasteaed "Mesimumm" arengukava tegevuskava analüüs 

 

SÕNA VÕTTIS: Terje Ednaševsky 

1) Kehtiv arengukava saab läbi käesoleva aastaga ning alustasime varakult uue koostamise 

protsessiga. 

2) Praegu veel kehtiva arengukava tegevuskava tutvustamine. 

 

ARUTELU 

 

OTSUSTATI:  Võeti teadmiseks 

 

 

3.  SWOT analüüsi kokkuvõte 

 

SÕNA VÕTTIS: Terje Ednaševsky 

1) Vanemate poolt koostatud SWOT analüüsi tutvustamine 

2)  Õpetajate poolt koostatud SWOT analüüsi tutvustamine. 

 

ARUTELU 

 

OTSUSTATI:  Võeti teadmiseks 

 

4. Lasteaia töökorralduslikud muudatused järgmisel õppeaastal 

 

SÕNA VÕTTIS: Terje Ednaševsky 

1) Kose valla lasteaiad lähevad septembrist 2023 üle uuele süsteemile. 2+1 süsteemis hakkavad 

õpetajad olema tööl   seaduse ettenähtud lühendatud tööajaga, mida senise süsteemiga ei saa tagada. 

2) Rühmad, kus on ainult ühel õpetajal kvalifikatsioon, lähevad üle 1+2 süsteemile. 
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Erisuseks jääb õppiv õpetaja, kelle puhul on lubatud välja kuulutada 

konkurss. Oru lasteaias on hetke seisuga  ühes rühmas 1+2 süsteem, 

kahes rühmas töötajad omandavad kõrgharidust ning kolmes rühmas vastavad mõlemad õpetajad 

kvalifikatsioonile. 

 

OTSUSTATI: Võeti teadmiseks. 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

4.1 Liina Sulbi 

Kuidas uus korraldus mõjutab sissetulekuid? 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

Kadri Tiis 

1+2 süsteemis on õpetaja palk veidi kõrgem kui 2+1 süsteemis kuna ta on üksi juhtivõpetaja rollis. 

Loeb ka õpetaja haridustase. Lisaks on assistentide/abiõpetajate palk suurem kui õpetaja abide palk. 

Ka nende palga puhul võib tulla erisusi vastavalt inimese haridustasemele. 

 

5. Eeldatavad rühmade koosseisud järgmisel õppeaastal 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

 Terje Ednaševsky 

1) Mesilindud(koolieelikud ehk 6-7aastased) - eeldatav laste arv sügisel 20. Ettepanek on 

suurendada laste arvu 2 võrra. 

2) Kärjekese (5-6aastased) - eeldatav laste arv 17 ja seal puudub vajadus laste arvu suurendada 

3) Õieke (4-5aastased) - eeldatav laste arv on 20+1 laps soovib kohta. 

Ettepanek suurendada laste arvu esialgu 2 võrra. 

4) Mummid (3-4aastased) – kirjas on lasteaias seda vanust 24, kuid kõik lapsed sinna rühma ei lähe, 

kuna selles vanuses on 3 erivajadusega last. Eeldatav laste arv on 22. Ettepanek suurendada laste 

arvu 2 võrra. 
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5) Taruke (liitrühm, 2-3aastased ja 4-5aastane) – 2-3aastaseid lapsi on lasteaia                     

nimekirjas 22, kõik selle vanuselised lapsed ei mahu Tarukese rühma, osad nooremad lähevad 

Summide rühma. 

Taruke jätkab sügisel liitrühmana. Rühmas 1 erivajadusega laps. 

6) Summid (liitrühm, 1,5-3aastased ja paar last 3-4aastased) – maksimaalselt 18 last. 

 

ARUTELU 

 

OTSUSTATI: Suurendada kohtade arvu 2 võrra Mesilindudes (20+2, kokku 22 last), 

Õiekeses (20+2, kokku 22 last) ja Mummides (20+2, kokku 22 last). 

 

6. Suvine töökorraldus 

 

SÕNA VÕTTIS: 

 

 Terje Ednaševsky 

1) Lapsevanematel palutakse 12.05ni märkida laste suvekuude puudumised Eliisi kalendrisse, et 

suveks rühmi komplekteerida. Jooksvalt muutmine on nagu ikka lubatud. 

Summide rühm on suvel kinni kuna seal lapsed lõpetavad. Avatuks jääb 3 rühma vastavalt sellel, 

kus kõige rohkem lapsi kirjas on. 

 

OTSUSTATI: Võeti teadmiseks. 
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7. Küsimused, ettepanekud 

 

SÕNA VÕTTIS: 

7.1  Terje Ednaševsky - 30. juuni on personali väljasõit. Avatud on ainult 1 rühm. Palume sellel 

päeval lapsi võimalusel kodus hoida. 

7.2 Liina Sulbi – mis saab kohatasust juulis? Kas need vanemad kelle laps puudub peavad ikka 

maksma ka selle aja eest, millal lasteaed lahti on, kuid kohta ei vaja. Kui peab, siis toob rohkem 

vanemaid ilmselt lapsi lasteaeda. 

7.3 Terje Ednaševsky – toidurahaga oldi eelmine aasta miinuses ja 2. mai seisuga on kulunud juba 

48% toidule mõeldud summast. Sellega seonduvalt võib tulla toiduraha hinnatõus kas septembris 

või siis uuest aastast. Üheks mõtteks oli ka see, et need vanemad, kelle lapsed juulis lasteaias 

käivad, maksavad rohkem toiduraha. 

7.4  Terje Ednaševsky – tuletame meelde, et lapsed ise ei ava väravaid ning ei roni ka nende peal. 

Õpetajad on korduvalt märganud, kuidas lapsed värvatel ronivad kui vanematega koju lähevad. 

Kindlasti tuleb jälgida väikest väravat, kuna see vajub ära ning vajab sellisel juhul remonti. 

7.5  Terje Ednaševsky – puudumise või kohale märkimisel palume kinni hoida kellaaegadest. On 

olnud juhtumeid kus laps on puuduma pandud, kuid hilisõhtul või varahommikul märgitakse 

ootamatult kohale. 

7.6  Terje Ednaševsky – kas hoolekogu esindajad teavad kedagi, kes saaks valmistada lasteaiale 

metallist jalgpalliväravad? Pilvil on välja mõõdetud vajalikud suurused ning võrk on lasteaia poolt. 

7.7 Piret Känd – õpetajad paluvad vanematele südamele panna, et lasteaeda on keelatud kaasa võtta 

nutiseadmeid. Kodukorras on ka vastav punkt olemas. On olnud juhtum, kus laps tuli lasteaeda 

tahvelarvutiga ning nüüd on lapsed tulema hakanud ka nutikelladega, mis samuti pole lubatud. 

7.8 Liina Sulbi – Kose vallavalitsus võiks rohkem rõhku pöörata kommunikatsioonile. Jaanuaris 

rääkisime uuest süsteemist, kuid lõplikud otsused on tehtud alles nüüd. 
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OTSUSTATI 

7.1 Võeti teadmiseks. 

7.2 Vastas Kadri Tiis – läheme maikuu lõpus eelnõuga volikogusse, et need vanemad, kes last 

lasteaeda ei too, ei peaks kohamaksu maksma ning õpetajad saaksid soovitud puhkused kätte. 

Usume, et saame selle. 

7.3 – 7.7 Võeti teadmiseks. 

7.8 Vastas Kadri Tiis – tunnistame, et kommunikatsioon võiks  uute otsuste puhul täpsem olla. 

 

 

 

     /allkirjastatud digitaalselt/                                     /allkirjastatud digitaalselt/ 

             Raili Ilves                                                                  Piret Känd 

          Koosoleku juhataja                                                      Protokollija 

 


